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Doel van de bijeenkomst De gemeenteraad dient inzicht te krijgen in de uitkomsten van de gehouden 
aanbesteding voor de nieuwbouw van de sporthal Geusselt. Gezien de strakke 
(juridische) regels rond een aanbesteding, zijn er slechts een beperkt aantal 
mogelijkheden over hoe om te gaan met de uitkomst.

Op basis van de beschreven scenario's, dient de raad een afgewogen keuze te
maken. Gezien de inmiddels verlengde aanbestedingsprocedure, dient 
besluitvorming uiterlijk eind januari plaats te vinden.

Vorm bijeenkomst Debat ter voorbereiding op besluitvorming

Wie neemt uiteindelijk het
besluit? 

De gemeenteraad

Verloop voorgaande 
proces

De raad heeft op 18 februari 2014 het Programma van Eisen (PvE) vastgesteld
en ter realisatie daarvan een budget beschikbaar gesteld. 

In overleg met de huidige en toekomstige gebruikers is het PvE uitgewerkt, is 
een volledige procedure doorlopen tot wijziging van het bestemmingsplan en is
het uiteindelijke bestek middels een aanbestedingprocedure in de markt gezet.

De aanbestedingsprocedure loopt nog steeds en is qua termijn opgerekt, om 
noodzakelijke besluitvorming in de raad mogelijk te maken. De gemeenteraad 
is middels een vertrouwelijke bijeenkomst in december door het college  op de 
hoogte gesteld van de laatste ontwikkelingen.  

Inhoud Na afronding van het Definitief Ontwerp (DO) en vaststelling van het bestek, is 
de aanbestedingsfase opgestart voor de nieuwbouw van de Sporthal Geusselt.
Op 15 oktober 2015 zijn door de aanbestedende dienst (Gemeente Maastricht)
de inschrijvingen ontvangen en beoordeeld op grond van de vooraf 
vastgestelde gunningscriteria. De partij die op grond van de beoordeling als 
Economisch Meest Voordelige Inschrijving (EMVI) naar voren kwam, blijkt fors 
boven het beschikbare (bouw)budget te hebben ingeschreven. Het financiële 
resultaat uit de aanbesteding vraagt om een nadere besluitvorming. Hiertoe is 
in deze nota een aantal mogelijke vervolgscenario’s benoemd. Het aantal 
mogelijkheden is echter beperkt, vanwege de strikte aanbestedingsregels.

Van de raadsleden wordt 
gevraagd

Besluitvorming voor te bereiden

Gezien de inmiddels verlengde aanbestedingsprocedure, dient besluitvorming 
uiterlijk eind januari plaats te vinden.

Vervolgtraject Afhankelijk van het besluit van de gemeenteraad, zal de 
aanbestedingsprocedure worden afgebroken, of worden afgerond met een 
gunning aan de partij die op grond van de gunningscriteria het best gescoord 
heeft. Met de beoogde gebruikers van de nieuwe sporthal dient zorgvuldig het 



vervolg opgepakt te worden (afhankelijk van het 
scenario).
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Samenvatting en 
afspraken

De voorzitter opent de vergadering en licht uitgebreid het voorgaande proces 
toe. Vervolgens wordt er een rondje langs de partijen gemaakt. Een aantal 
partijen geeft aan er behoefte aan te hebben dat het “topsport scenario” alsnog
wordt uitgewerkt. Andere partijen wijzen er op dat dit een scenario is dat de nu 
gevraagde extra investering in belangrijke mate zal overstijgen. De wethouder 
zegt toe het scenario te laten doorrekenen en het zo snel mogelijk aan de raad 
toe te sturen. Besloten wordt dat het voorstel nog niet rijp is voor 
besluitvorming en van de raadsvergadering van dezelfde avond zal worden 
gehaald. Over twee weken zal een nieuwe raadsronde worden gepland.

Toezeggingen De wethouder zegt toe het “topsport scenario” te laten doorekenen en zo 
spoedig mogelijk aan de raad toe te sturen.


